
Skolebestyrelsen Skolebestyrelses-

møde 

 
BEMÆRK 

Mødedeltagere:  

Merete Hrenczuk, Sabrina Vestergaard, Anders 

Grubach, Christina Nylandsted, Penille Blicher 

Lock, Mette Espersen, Maiken Støjer, Carsten 

Boesen og Jens Baj 

Tirsdag d. 1/4-2025 

Kl. 17.00 - 20.00 

 

 

  OBS på 

mødetidsramme 

og destination 

 

Både fællesmøde 

og eget møde 

foregår på Harte 

Skole 

Afbud: Rasmus og Fiona 

Mødeleder i særskilt Bramdrup del: Penille  

 

  

 

Dagsorden: Bilag/bemærkninger 

   

Fællesmøde med Harte Skole 17.00-18.30 

1. Præsentationsrunde (10 min.)  

2. Præsentation af det overordnede formål 

med samarbejdet (Malene – skoleleder 

Harte – 10 min.) 

 

3. Bramdrup Skole – en ny start (Jens – 

skoleleder – 20 min.) 

 

4. Proces/dialog: Baggrunde for Harte-

forældres skolevalg – input fra forældre 

og elever – 30 min. 

 

5. Fælles spisning  

Bramdrupmøde 18.30-20.00 

Punkt 1:  

Godkendelse af dagsorden  

 

 

godkendt 

Punkt 2: Efterretninger – nyt fra: (O) 20 min. 

- Eleverne: 

- Medarbejdere: 

a) Status på skolen – fra medarbejderside 

b) Øvrigt 

- Formanden: 

a) Henvendelser 

b) Øvrigt 

- Skolens ledelse: 

a) Status på skolen 

b) Skoleårets planlægning - status 

c) Personalestatus  

d) Øvrigt nyt 

 

Medarbejdere: Skoleårets planlægning fylder 

hos medarbejderne. 

Avisartiklerne har fyldt hos medarbejderne i 

specialcenteret. 

Ledelsen: 

Skoleårets planlægning fylder også her, der 

bliver truffet afgørelser, som har indflydelse 

på medarbejdernes arbejde. 

 

 

 

Punkt 3: Opsamling på fællesmøde med 

Harte (d) (10 min.) 

 

Det er rart at få hørt Hartes forældre, men det 

føles, som om der lang vej til et konkret 

udbytte af et tættere samarbejde i form af 

elever/forældre, der vælger Bramdrup Skole 

som udskoling. 

Bestyrelsen er overrasket over, at det er 

traditionen, der fylder mere end det aktive 

valg. 

Vi skal vælge indsatstyngden med omhu. 

Vi giver projektet to år med energi, og så 

vurderer vi, om indsatsen har givet udbytte. 

Punkt 4: Skolens handle – og 

sanktionsmuligheder ved disciplinære 

overtrædelser og fysiske konflikter (25 min.) 

(O) 

Jens gennemgik elementer fra 

”Bekendtgørelse om fremme af god ro og 

orden i folkeskolen.” 



Jens Baj præsenterer skolernes muligheder og 

rammer for sanktioner i forhold til fysiske 

konflikter og disciplinære overtrædelser. – Kan 

danne udgangspunkt for udarbejdelse af 

principper på et senere møde. 

Herunder drøftelse af kommunikation ved 

episoder 
 

  

 

Bestyrelsen ønsker klare retningslinjer for 

grænseoverskridende handlinger.  

 

Vi skal lave en kommunikationsplan for, hvad 

der bliver meldt ud, når der har været 

handlinger. 

 

Skoleledelsen er glade for inputs, og vil gerne 

have besked, når der er ting, der skal 

tilrettes. 

 

Bestyrelsen skal lave klare ordensregler 

omkring vold. 

Det tages op på maj og junimøderne. 

 

 

 

Punkt 5: Input til skoleledelsen omkring 

konkret tema (d) 20 min 

Alle er orienteret 

Punkt 6. evt.  

 

(D)=Drøftelsespunkt 

(B)=Beslutningspunkt 

(O)=Orienteringspunkt 

På næste møde: 

- Principper for kommunikation – 1. behandling 

- Ordensregler 2025-2026 – 1. behandling 


